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اقتصاد اجتماعی

رشد ۵۷ درصدی تخلیه و بارگیری 
کالای اساسی در بنادر کشور

بر اساس آمار سازمان بنادر و دریانوردی طی شهریور 
امسال تخلیه و بارگیری کالای اساسی در بنادر کشور 
نس��بت به ش��هریور ۹۹ بالغ بر ۵۷.۵ درصد افزایش 
یافته است. به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری 
تسنیم، بر اساس آمار سازمان بنادر و دریانوردی طی 
شهریور امسال  میلیون و ۶۳۷ هزار و ۴۹۷ تن کالای 
اساسی در بنادر کشور تخلیه شده که نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته ۵۷.۵ درصد رشد داشته است. در 
ماه مورد اش��اره ۵۱۲ هزار و ۵۵۰ تن الای فلزی در 
بنادر تخلیه ش��ده که در مقایس��ه با شهریور سال ۹۹ 
بالغ بر ۳ درصد رشد منفی را ثبت کرده است. تخلیه و 
بارگیری کالای کانتینری در شهریور امسال نسبت 
به ماه مشابه سال گذشته ۷۰.۹ درصد کاهش یافته 
اس��ت. فرآورده های نفتی نیز در آخرین ماه تابس��تان 
امسال درمقایسه با شهریور سال گذشته رشد منفی 
۳ دهم درصدی داش��ته اس��ت. در مجموع تخلیه و 
بارگیری انواع کالا در ۲۲ بندر شمالی و جنوبی کشور 
طی ش��هریور امس��ال ۱۱ میلیون و ۳۴۳ هزار و ۴۱۶ 
تن بوده که در مقایسه با ۱۱ میلیون و ۱۲۶ هزار و ۹۲ 
تن ش��هریور ۹۹ بالغ بر ۲ درصد افزایش یافته اس��ت. 
در ماه مورد اشاره ۲۳۰ هزار و ۷۷۷ تن کالای اساسی 

از بنادر کشور بارگیری شده است. 

بانک ها به جای پرداخت وام، 
ساختمان سازی می کنند

عضو کمیس��یون عمران مجلس با اش��اره به اینکه 
بانک ها به جای پرداخت تسهیلات به مردم، ساختمان 
س��ازی می کنند بر لزوم رس��یدگی به ترازنامه مالی 
بانک ها تاکید کرد. به گزارش  تسنیم، اقبال شاکری 
با بیان این که بخش��ی از التهاب بازار مس��کن متاثر از 
فض��ای روان��ی بوده که تورم روان��ی را به همراه دارد 
و بخش��ی هم از فعالیت س��وداگران و دلال ها تاثیر 
می گیرد، اظهار کرد:  یکی از مهمترین اقداماتی که 
باید برای کنترل بازار مس��کن انجام دهیم، س��اخت 
واحدهای مس��کونی حمایتی توس��ط دولت است که 
بخشی از آن بر اساس قانون جهش تولید مسکن در 
حال انجام بوده که سالانه حداقل یک میلیون خانه در 
سراسر کشور باید ساخته شود. خوشبختانه فرآیند ثبت 
نام برای خانه های طرح جهش تولید آغاز شده که خود 

تاثیر روانی بسیار خوبی بر جامعه خواهد داشت.

 برنامه ای برای افزایش آورده 
متقاضیان اولیه مسکن مهر نداریم

مدیرعامل ش��رکت عمران پردیس برخی شایعات 
منتشر شده در فضای مجازی در خصوص افزایش 
آورده متقاضی��ان اولی��ه )نف��ر اول( مس��کن مهر 
را تکذی��ب ک��رد. س��یدمهدی هدایت در گفت وگو 
با تس��نیم، س��یدمهدی هدایت با تکذیب ش��ایعات 
مربوط به افزایش آورده متقاضیان اولیه مسکن مهر 
پردیس، اظهار کرد: با توجه به طولانی شدن اتمام 
مس��کن مهر در پردیس و افزایش چندین برابری 
قیمت نهاده های ساختمانی تاکنون  بیش از ۳۰۰ 
میلیون تومان مازاد بر آورده متقاضیان برای تکمیل  
هر واحد مسکن مهر هزینه شده است وی با یادآوری 
این که امکان دریافت مابه التفاوت هزینه های انجام 
ش��ده توسط دولت از متقاضیان وجود داشت، ادامه 
داد: ام��ا ب��ا این وجود به هیچ عنوان به این موضوع 
ورود نکردی��م و در آین��ده هم چنین اتفاقی نخواهد 
افتاد، چون خواس��ته ما خانه دار کردن گروه هدف 
مس��کن مهر اس��ت و در این راستا تمام تلاش خود 

را به کار خواهیم بست. 

 جریمه های ناچیز
 و ادامه تخلفات ایرلاین ها

 در شرایطی که سازمان هواپیمایی کشوری چندی 
پیش بالاخره از تعلیق مجوز تعدادی از مس��یرهای 
پ��روازی هفت ش��رکت هواپیمایی داخلی به دلیل 
گران فروش��ی و عدم رعای��ت برخی پروتکل های 
بهداشتی خبر داده بود، این تخلفات همچنان ادامه 
دارد و به نظر می رسد که این جریمه تاثیر چندانی 
روی ایرلاین ها نداش��ته اس��ت. به گزارش ایس��نا، 
پس از افزایش یک باره قیمت بلیت هواپیما که از 
ابتدای تیر امس��ال از سوی شرکت های هواپیمایی 
رخ داده ب��ود، جلس��ات متع��ددی بین مس��ئولان 
سازمان هواپیمایی کشوری، وزیر راه وشهرسازی و 
نمایندگان ایرلاین ها برگزار شد که نهایتا نتیجه ای 
نداش��ت و ش��رکت های هواپیمایی به بهانه شیوع 
وی��روس کرونا و محدودیت های کرونایی هزینه زا 
اق��دام به افزایش قیم��ت بلیت هواپیما کردند. این 
اتفاق در حالی رخ داد که سازمان هواپیمایی کشوری 
اقدام موثری برای جلوگیری از این افزایش قیمت 
انجام نداد و نهایتا نرخ پروازهای داخلی تا بیش از 

۳۰ درصد افزایش پیدا کرد.

کالبد شهرتهران نیاز به توسعه دارد 
شهردار تهران گفت: تهران نیازمند تحول است و نقطه 
آغاز تحول آن را هم از ری شروع کردیم. به گزارش 
خبرنگار مهر، علیرضا زاکانی شهردار تهران  در جمع 
نمازگزاران مسجد جامع شهر ری اظهار کرد: ما باید 
یک نقش و طرح توسعه ای و پیشرفتی در ری را ببینیم 
تا بتوانیم مثل گذش��ته از ری صحبت کنیم، منظور 
همان ش��هری ری هس��ت که مثل نگین انگشتری 
می درخش��د. وی افزود: تهران نیازمند تحول است و 
نقطه آغاز آن را هم از ری آغاز کردیم، تا ان ش��اءالله 
بتوانیم با تحول و آغاز یک شهر دیگری جز این شهری 
که می بینیم را تجربه کنیم. زاکانی گفت: از کارهای 
خوبی که هر کس��ی در شهرس��ازی کرده است تشکر 
می کنیم و از کارهای غلط و اشتباه درس می گیریم. 
ش��هردار تهران بیان کرد: بزرگترین معضلی که طی 
این ۴۲ س��ال به آن توجه نش��ده اس��ت، توجه به روح 
شهر است، کالبد شهر نیاز به توسعه و پیشرفت دارد، 
حدود ۴ هزار هکتار بافت فرسوده در تهران داریم که 
نیازمند بازسازی هستند. وی ادامه داد: فاصله فرهنگی 
و اجتماعی ش��مال و جنوب فوق العاده زیاد اس��ت، ما 
شهر را برای آدم های آن می خواهیم نه در و دیوار آن. 
برای تولید و راه اندازی هفت خط متروی تهران حدود 

۶۰ هزار میلیارد تومان هزینه شده است. 

 تغییر ساعت اجرای 
طرح ترافیک تهران از دوشنبه

 معاون حمل و نقل و ترافیک ش��هرداری تهران از 
تغییر س��اعات اجرای طرح ترافیک از روز دوش��نبه 
۱۰ آبان خبر داد. به گزاری خبرگزاری مهر، مجتبی 
شفیعی بیان کرد: با توجه به افزایش حجم ترافیک 
معابر در یک ماه و نیم گذشته، بررسی هایی که در 
معاونت حمل و نقل ترافیک انجام شده بود، نشان 
داد ک��ه یک��ی از عواملی ک��ه باعث ازدحام ترافیک 
در معابر و نارضایتی مردم شده است، بی اثر شدن 
محدودیت های طرح ترافیک است. وی ادامه داد: 
بر همین اساس تصمیم شورای ترافیک شهر تهران 
بر این ش��د که در دو گام س��اعات محدودیت طرح 
ترافیک اصلاح ش��ود. بر اس��اس این مصوبه، قرار 
ش��د در گام اول از ۱۰ آبان ماه، س��اعت شروع طرح 
ترافیک که از ۸:۳۰ به س��اعت ۷:۳۰ صبح اصلاح 
ش��ود و س��اعت پایان طرح ترافیک که حالا ۱۶:۳۰ 

است به ساعت ۱۷:۳۰ منتقل شود.

آتش سوزی در بازار تهران
س��خنگوی س��ازمان آتش نشانی از یک مورد آتش 
س��وزی در بازار تهران خبر داد و گفت: خوش��بختانه 
در این آتش سوزی هیچ کسی صدمه ای ندید. به 
گ��زارش خبرنگار مهر، ج��لال ملکی در خصوص 
حادثه آتش س��وزی در بازار تهران توضیحاتی داد 
و گفت: س��اعت ۱۲:۴۳ ظهر جمعه یک مورد آتش 
س��وزی در بازار تهران بخش بازار حضرتی خیابان 
موس��وی س��رای عبدالوهاب به سامانه ۱۲۵ آتش 
نش��انی گزارش ش��د. بلافاصله چهار ایستگاه آتش 
نش��انی در لحظات اولیه به همراه خودروی حامل 
تجهیزات تنفس��ی به محل اعزام ش��د. وی افزود: با 
توجه به اینکه ایستگاه شماره ۱۰۷ نزدیک به محل 
بود، در فاصله کمتر از یک دقیقه آتش نش��انان در 
محل حاضر شدند و مشاهده کردند در یک محوطه 
باران��داز ه��زار مت��ری که چندین انب��ار در کنار هم 
بودند و س��اختمان های قدیمی بودند، یکی از آنها 
به وس��عت ۲۵۰ متر با س��قف شیروانی که داخل آن 
بیش��تر لوازم اس��باب بازی کودکان و لوازم جشن و 

شادی بود، آتش گرفت. 

  کشف 4 هزار کتاب
 بدون مجوز چاپ در میدان انقلاب

رئیس پایگاه هشتم پلیس امنیت عمومی از کشف 
۴ ه��زار کت��اب بدون مجوز و غیر مجاز در ۲ انباری 
ی��ک چاپخانه در مح��دوده میدان انقلاب خبر داد. 
ب��ه گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان،س��رهنگ 
غلامحسین زراعت کار رئیس پایگاه هشتم پلیس 
امنیت عمومی تهران اظهار کرد: با دریافت خبری 
مبن��ی ب��ر اینکه فردی در مح��دوده میدان انقلاب 
ب��ا افتت��اح چاپخانه ای اقدام به چ��اپ و انبار کردن 
مقادیر زیادی کتاب بدون مجوز کرده است، بررسی 

موضوع در دستور کار قرار گرفت.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه جمعیت سالمندان تا چند سال دیگر به ۳۰ درصد می رسد، گفت: ما طبیب ایم و صنعتگر و تاجر و سیاستمدار نیستیم. به گزارش تسنیم، 
بهرام عین اللهی در جلسه تودیع و معارفه روسای کل سازمان نظام پزشکی در سالن همایش های صداوسیما اظهار کرد: بعد از پیروزی انقلاب، مسئولیت های بزرگی بر دوش جامعه سلامت 
گذاشته شد؛ جوانان مدافع سلامت که باید شهرها و روستاها را طی می کردند تا عقب ماندگی های گذشته را جبران کنند، در همین حین بود که مسئله دفاع مقدس پیش آمد و در جبهه های 

مقدس هم این افراد به درمان مجروحان پرداختند. 

جمعیت سالمندان 
ایران تا چند سال دیگر 

به ۳0 درصد می رسد
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معاون وزیر راه وشهرسازی خبر داد:

 تمدید پرداخت وام ودیعه مسکن تا پایان سال
گروه زیربنایی: محمودزاده،  معاون وزیر راه و 
شهرس��ازی گفت: تاکنون حدود یک میلیون 
و ۳۸۰ هزار متقاضی وام ودیعه مس��کن ثبت 
نام کردند که از این تعداد ۶۰۰ هزار نفر واجد 
شرایط شناخته شده اند.  به گزارش اسکناس 
و به نقل از وزارت راه و شهرس��ازی، محمود 
محمود زاده معاون مس��کن و ساختمان وزیر 
راه و شهرسازی، با بیان اینکه مذاکراتی برای 
افزایش س��رعت پرداخت تس��هیلات ودیعه 
مسکن با بانک ها صورت گرفته است،   گفت: 
تاکنون حدود یک میلیون و ۳۸۰ هزار متقاضی 
ثب��ت ن��ام کرده ان��د که از این تعداد ۶۰۰ هزار 
نفر واجد ش��رایط شناخته شده و پرونده آن ها 
تکمیل و به بانک ها ارسال شده است که از این 
تعداد هم حدود ۷۰ هزار متقاضی تس��هیلات 
خود را توانس��ته اند از بانک ها دریافت کنند و 
ای��ن روند تا پایان س��ال ب��رای پرداخت ادامه 
دارد. معاون مس��کن و س��اختمان وزیر راه و 
شهرسازی با بیان اینکه طبق استراتژی های 
که پیش از این وجود داشت، مردم خود اقدام 
به ساخت این واحدها می کنند، افزود: بخش 
دیگری از این واحدها توس��ط انبوه س��ازان، 

تعاونی ها و پیمانکاران بزرگ ساخته می شوند 
ک��ه در این حوزه هیچ محدودیتی وجود ندارد 
و افرادی که توانمند و حائز شرایط هستند، ما 
بستری برای آن ها فراهم کرده ایم که بتوانند 
در این حوزه ورود کنند. مذاکره با کشورهای 
خارجی برای اس��تفاده از تکنولوژی آنها برای 
طرح نهضت ملی مسکن محمود زاده تصریح 
کرد: در طرح نهضت ملی مسکن  در مقیاس 
بزرگ تر ش��رکت های صنعتی س��ازی ایرانی 
و خارج��ی مذاکرات��ی را انج��ام داده ای��م که 

بتوانیم برای انتقال تجربه و تکنولوژی جدید 
از ظرفی��ت آن ها اس��تفاده کنیم تا پروژه ها با 
سرعت بیشتری ساخته شوند. معاون مسکن 
و ساختمان وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه 
هر دو تخصیص زمین و پرداخت تس��هیلات 
در قانون لحاظ ش��ده و تبعات عدم اجرای آن 
هم در قانون دیده ش��ده اس��ت، گفت: قانون 
جهش تولید مس��کن کمتر از ۲۰ روز پیش به 
ما ابلاغ ش��ده و در همین مدت کمیته تامین 
مس��کن به ریاس��ت اس��تاندار در استان های 

مختلف تشکیل شده و با توجه به برنامه ریزی 
که با وزیر راه و شهرس��ازی در این خصوص 
صورت گرفته، امیدواریم همکاری دس��تگاه 
ها در تامین زمین بیش��تر ش��ود. محمود زاده 
درباره میزان تس��هیلات س��اخت این واحدها 
هم گفت: پیش��نهاد وزارت راه و شهرس��ازی 
برای این تس��هیلات متفاوت است به طوری 
که قیمت تمام شده متناسب با هر شهر و هر 
طبقه باید تفاوت داش��ته باش��ند به طور مثال 
در کلان ش��هرها که بس��یاری از پروژه ها به 
صورت بلند مرتبه ساخته می شود، باید میزان 
تسهیلات بیشتری  را دریافت کنند و در سایر 
مناطق که ارتفاع س��اختمان کمتر است، باید 
تس��هیلات کمتری پرداخته ش��ود. او توضیح 
داد: سرعت اجرای واحدهای مسکن ملی هم 
ب��ه افزای��ش یافته و در صورتی که متقاضیان 
آورده خود را پرداخت کنند، اجرای این واحدها 
تس��ریع و تس��هیل خواهد شد. محمود زاده در 
پای��ان بیان کرد: متقاضیان مس��کن ملی که 
در ای��ن ط��رح ها ثبت نام کرده اند در صورت 
واجد شرایط بودن منتظر پیامک برای  تکمیل 

مدارک خود باشند.

یک مقام مسئول تاکید کرد؛

منتظر سویه دلتا پلاس کرونا در ایران باشید!
گروه اقتصاد اجتماعی: رییس بخش اورژانس 
بیمارس��تان مس��یح دانش��وری گفت: تعداد 
شهرهای قرمز درحال بیشتر شدن است و در 
برخی مناطق متاس��فانه تعداد بیماران بیشتر 
شده است و شاید این زنگ خطر شروع پیک 

بعدی باشد. 
به گزارش اس��کناس، »عاطف��ه عابدینی«، 
ریی��س بخش اورژانس بیمارس��تان مس��یح 
دانشوری، در گفت و گو با خبرنگار ایلنا درباره 
آخری��ن وضعیت مراجعان بیم��اری کرونا به 
این بیمارس��تان، گفت: به نظر می رسد میزان 
مراجعان سرپایی مان با شیبی آرام بیشتر شده، 
اما تعداد بس��تری های بیمارستان هنوز تغییر 
چش��مگیری پیدا نکرده اس��ت. اما به هرحال 
تعداد شهرهای قرمز درحال بیشتر شدن است 
و این شاید زنگ خطر شروع پیک بعدی باشد. 
او افزود: درحال حاضر در برخی کشورها مانند 
انگلی��س و بلژیک که درصد واکسیناس��یون 
بسیار خوبی هم دارند و روسیه که البته درصد 
واکسیناسیون در آن کمتر است، افزایش بسیار 
زیاد تعداد بیماران، بستری و متاسفانه مرگ و 
میر مشاهده شده است، می دانید که در انگلیس 
درحال حاضر سویه دلتا پلاس اتفاق افتاده و 
ممکن است که ما در ایران به زودی این سویه 
را داشته باشیم بنابراین حتما باید تمهیدات این 
مساله را از اکنون ببینیم. عابدینی گفت: باید 
به وضعیت برخی کشورها مانند انگلیس نگاه 
کنیم. تعداد مرگ و میر در این کشور همانطور 
که گفتم بس��یار زیاد ش��ده اس��ت، با توجه به 

اینکه واکسیناسیون زیادی هم داشته اند. چند 
اتفاق در این زمینه رخ داده اس��ت؛ اولا آن ها 
پروتکل ها را زود کنار گذاشتند، دوم اینکه نوع 
واکسن تزریق شده در این کشور بیشتر واکسن 
آس��ترازنکا بود و بیش��تر از یک نوع واکس��ن 
اس��تفاده می کردند. این مساله نشان می دهد 
شاید بهتر است واکسن ها را به صورت ترکیبی 
استفاده کنیم به این دلیل که ممکن است این 
جهش ها بس��یاری از واکس��ن ها را دور بزنند. 
او افزود: ایران هم بیش��تر از یک نوع واکس��ن 
یعنی سینوفارم استفاده کرده است، شاید باید 
نسبت به این قضیه حساس باشیم و حتما به 
فکر تزریق ترکیبی پلتفرم ها باش��یم و برروی 
تاثیر واکس��ن ها و عوارض واکس��ن هایمان 

بیش��تر کار کنیم. در بیش��تر پلتفرم هایی که 
ترکیبی استفاده شده است، کارایی واکسن ها 
بالا رفته اس��ت. در ایران هم می ش��ود این را 
امتحان کرد و در قالب مطالعه بالینی باید این 
کار را انجام داد. به این دلیل که اگر سویه ای 
بیاید که واکسن ها در مقابل آن مقاوم باشند، 
ممکن اس��ت ایران را هم درگیر پیک بعدی 
ش��دیدی کند. عابدینی در پاسخ به این سوال 
که چگونه میتوان عوارض مربوط به واکسن ها 
را در کشور را کنترل کرده و کاهش داد، گفت: 
اگر ما بدانیم که چه واکسنی مناسب چه سنی 
است می توان این مساله را کنترل کرد. برای 
مثال واکسن آسترازنکا در جوانان کمتر توصیه 
می شود و در بسیاری از کشورها آن را در سنین 

زیر چهل سال تزریق نمی کنند و این به خاطر 
خطری اس��ت که ممکن اس��ت در آن سنین 
داش��ته باش��د. او افزود: از طرفی واکسن هایی 
که پلتفرم ویروس کش��ته ش��ده دارند، مانند 
سینوفارم، طبق گفته سازمان بهداشت جهانی 
اگر قرار اس��ت در س��نین بالای ش��صت سال 
تزریق شود، نه به عنوان دوز بوستر، بلکه باید 
به صورت کلی در سه دوز تزریق شود. شاید ما 
باید برروی بهینه کردن روش واکسیناسیون و 
اینکه بهتر است برای افرادی در سه دوز یا با 
دوز بوس��تر واکس��ن تزریق شود، کار کنیم که 
این کار را نکرده ایم. اما به طور کلی واکسن ها 
ع��وارض دارند، اما زمانی که در کنار عوارض 
کرون��ا قرار می گیرن��د، می بینیم به نفع افراد 
اس��ت که واکسیناسیون انجام شود. عابدینی 
گفت: ممکن اس��ت با افزایش واکسیناسیون 
اف��راد ناق��ل بی علامت و ک��م علامت را زیاد 
داشته باشیم. اولا این را باید به مردم آموزش 
دهیم که وقتی واکس��ن و به ویژه دو دوز آن 
را تزریق کردید، ممکن است در مواجه با فرد 
بیمار، چندان علامت بارزی نداشته باشید اما 
به هرحال با کوچک ترین علامت باید ش��ک 
کنی��د. دوم اینکه باید بر رعایت پروتکل های 
بهداشتی به ویژه در فضاهای بسته تاکید کنیم. 
الان دوباره هوا سرد شده است و زمستان است 
و در و پنجره ه��ا را می بندن��د. در مکان ه��ای 
پرازدحام یا بسته حتما پروتکل ها رعایت شود 
که متاسفانه رعایت پروتکل ها در آن ها کاهش 

پیدا کرده است. 

زیربنایی

برای شرکت در طرح جهش تولید مسکن؛ 

شرط انبوه سازی چینی ها در ایران اعلام شد
گروه زیربنایی: عضو هیئت رئیس��ه مجلس با اعلام ش��رط ورود 
شرکت های چینی در طرح نهضت ملی مسکن، گفت: توقف طرح 
مس��کن مه��ر قیم��ت مس��کن را چند ۱۰۰ درص��د افزایش داد. به 
گزارش اسکناس و به نقل از تسنیم، مجتبی یوسفی درباره حضور 
ش��رکت  های چینی در »طرح نهضت ملی مس��کن« اظهار کرد:  
ساختار نظام مهندسی و بنیه فنی و مهندسی کشور در طول سال ها 
بع��د از انق��لاب ب��ا وجود تحریم های ظالمانه نه تنها نیاز داخلی را به 
راحتی رفع کرده بلکه در علوم »های تک« نیز در میان کش��ورها 
جهان حرف برای گفتن داشته و قابلیت ساخت نیروگاه و پالایشگاه 
در کش��ورهای دیگر را دارد. از این رو می توانیم نیاز خودمان را در 
تولید مس��کن و خدمات فنی و مهندس��ی بر طرف کنیم. وی افزود: 
از طرفی به دلیل وجود متخصیص و نیروهای توانمند داخلی علم 
و تکنولوژی فنی و مهندس��ی بس��یار خوبی در اختیار داریم اما به 

دلیل نبود حمایت کافی، در حوزه صنعتی س��ازی س��اختمان تجربه 
نداری��م. از ای��ن رو پروژه مس��کن مه��ر نیز به دلیل تجربه پایین، به 
صورت سنتی ساخته شد و دارای مشکلات مختلفی در حوزه فنی و 
مهندسی نیز بود و این ضعف در کنار تمامی محاسن پروژه مسکن 
مهم وجود داش��ت هرچند باید توس��ط دولت بعد تکمیل و اصلاح 
می ش��د اما بدون معرفی جایگزین به صورت کامل متوقف ش��د و 
زمینه رشد چند ۱۰۰ درصدی مسکن در سال ها اخیر را فراهم کرد. 
وی اضافه کرد: اگر همکاری با شرکت های چینی در طرح نهضت 
ملی مس��کن با هدف انتقال فناوری و اس��تفاده از تجریبات آنها در 
موضوعات حقوقی مانند اجاره داری حرفه ای، عرضه مس��کن در 
بورس، ساخت و ساز توسط صندوق های سرمایه گذاری و صنعتی 
سازی ساخت مسکن باشد، در یک بازه زمانی کوتاه مدت ایرادی 
نخواهد داشت. عضو کمیسیون عمران مجلس بیان کرد: مسکن، 

پیش��ران و موتور محرکه اقتصاد و فعال کننده ۱۸۶ رش��ته ش��غلی 
اعم از نیروهای حمل و نقلی، ش��رکت های  تولید مصالح و ... بوده 
و س��اخت س��الانه یک میلیون خانه بر اس��اس قانون جهش تولید 
مس��کن ظرفیت بس��یاری خوبی برای کش��ور در شرایط فعلی که با 
مشکلات تامین ارز و تامین منابع مالی مواجه هستیم، فراهم کرده 
است، بنابر این اگر قرار باشد مانند دولت سابق به دلیل عدم توجه 
به توانمندی های داخلی به جای دریافت تکنولوژی به وارد کننده 
لوازم غیر ضروری تبدیل شویم با آن مخالف هستیم. یوسفی تاکید 
کرد: اگر س��اخت و س��از با منابع مالی که مجلس بر اس��اس قانون 
جهش تولید مس��کن پیش بینی کرده اس��ت، محلی برای اشتغال و 
درآمدزایی شرکت های خارجی شود به شدت با آن مخالف هستیم 
اما اگر بنا به استفاده از فناوری و تجربه حقوقی آنها در مدت زمان 

کوتاه باشد، مشکلی وجود ندارد. 


